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Gemeentelijke samenwerking Eneco 

Basisinformatie 
Datum 14 mei 2024 
Gespreksleider Cees Bos 
Tijd 20.30 – 21.30 uur  
Zaal Zaal 
Soort bijeenkomst Bespreken raadsbrief 
Werkvorm  Regulier  
Portefeuillehouder Lot van Hooijdonk 
Betrokken ambtenaren/presentatoren 1 Deelnemer, Gemeente Utrecht 
Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit 

onderwerp tijdens de vergadering van de 
commissie: Energie(transitie). Duurzaamheid, 
Vastgoed en Wonen op 23 mei. 

 Wilt u nog informatie delen met raadsleden, 
stuur dit naar 
raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl 

Links naar Website gemeente en facebook 
Deelnemers 3 Deelnemers 

1 Deelnemer,     Stichting Klimaat030 

Programma 
20.30 – 20.35 uur Welkom 
20.35 – 20.45 uur Presentatie Gemeente Utrecht  
20.45 – 20.55 uur Presentatie Eneco  
20.55 – 21.05 uur Presentatie Klimaat030  
21.05 – 21.25 uur Vragen van raadsleden 
21.25 – 21.30 uur Afsluiting 
 

Motivatie 
Agendeerders 
Joachim Cornielje (PvdA), Annemarijn Oudejans (Student & Starter) 
 
Motivatie 
Naar aanleiding van de recente brief over het verzoek tot samenwerking met Eneco en de 
ontwikkelingen rondom een mogelijk gemeentelijk warmtebedrijf hadden de fracties van de VVD, Partij 
van de Arbeid en Student & Starter behoefte aan een Raadsinformatiebijeenkomst. Hierbij willen we 
een inventarisatie van de huidige samenwerking met Eneco, de betaalbaarheid van stadswarmte voor 
Utrechters, en de mogelijkheden voor een gemeentelijk stadswarmtebedrijf. 
 

mailto:raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Utrecht/994ea547-66f9-4e56-8ba0-95dd0e8e9e4f


2 
 

Een beter beeld krijgen hoe de gemeentelijke samenwerking met Eneco op dit moment is 
vormgegeven en hoe we die in de toekomst voor ons zien. 
 
Hoe verloopt de samenwerking met Eneco op dit moment? 
In hoeverre garanderen de huidige ACM richtlijnen de betaalbaarheid van stadswarmte? 
Hoe ziet de gemeente de samenwerking in de toekomst voor zich? 
Wat zijn de mogelijkheden voor een gemeentelijk stadswarmtebedrijf? 
 

Bijdrage 
Deelnemer 
Het is natuurlijk al jaren bekend bij eneco dat de aanleg duur is. 
maar nu ineens komt men hier meer naar buiten. 
is dit om druk te zetten? 
wil eneco meer geld van de burger en overheid af troggelen? 
waarom kan het in zweden en denemarken wel goedkoper? 


